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Door het Coronagebeuren heeft het Bestuur van de ijsclub wederom besloten 

om de jaarlijkse jaarvergadering over te slaan voor de tweede keer en te 

verplaatsen naar december 2022. Wel kwam er vorig jaar een verslag in de 

dorpskrant. Ondanks de afgelopen vrij milde winter en de pandemie wil het 

niet zeggen dat we afgelopen jaar stil hebben gezeten. Daarom willen we 

jullie een kort jaarverslag over het afgelopen jaar niet onthouden. Op 3 

januari zijn er een aantal knotwilgen aan de waterkant geplant. De afgelopen 

jaren was het ijs niet zo geweldig maar dit jaar hebben we fantastisch ijsweer 

gehad. Wat hebben we een korte maar prachtige ijsperiode achter de rug. 

Onder stralende omstandigheden kon er vier dagen lang geschaatst worden 

op onze ijsbaan zonder enige hinder van sneeuwval of temperaturen boven 

nul. Een luxe die we lang hebben moeten ontberen.  En wat hebben de 

kinderen en de ouderen ervan genoten. Dat het ook nog in een weekend viel 

was voor velen een kers op de taart. Met de inzet van ons voltallige Bestuur 

kunnen we terugkijken op fantastische schaatsdagen op onze mooie eigen 

ijsbaan. Dit jaar was er geen koek en zopie om bekende redenen maar de 

focus was op een mooie ijsvloer. En dat is gelukt. 

Door heel veel stemmen uit onze gemeenschap zijn we met het groenproject 

van de gemeente Schagen op de tweede plaats terecht gekomen. De 

betrokkenheid van een ieder is voor het Bestuur een grote steun in de rug 

geweest voor de nieuw in te slagen weg. “een betere inzet en gebruik van het 

terrein door en voor de gemeenschap”.  Uiteraard zal de ijsbaanfunctie 

blijven bestaan.  

Op zaterdag 10 april hebben we een gezellige zaterdag gehad met de 

vrijwilligers. De planten zien er goed uit. Aan de planten werd goed water 

gegeven. De boompjes hebben een goede start gehad.  Aantal bestuursleden 

is met de bosmaaier aan het werk gegaan.  
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De huidige ijsbaan is opnieuw uitgevlakt en ingezaaid 

met gras. 

Kortom er is het afgelopen jaar weer een hoop 

gebeurd op het terrein. Er is een kabel ingegraven. Een aantal palen zijn 

voorzien van stroom. We hebben een mooie nieuwe lichtmast op het eiland. 

Het uitbaggeren is gebeurd. Het klepelen van de dijkjes. Er is een  

torenvalk kast geplaatst.  

Zaterdag 9 oktober is er nog een goede actiedag geweest van de club en zijn 

we voorbereid op het nieuwe seizoen. De verlichting is op orde en de 

groensingel is behoorlijk opgeknapt. De ijsbaan wordt eind november nog 

een keer gemaaid. Het gras groeit goed.  

Normaal werd de ijsbaan in deze periode onder water gezet maar omdat de 

grasmat dan in het voorjaar haast verdwenen was, proberen we een nieuwe 

aanpak. Dus als onze ijsmeester (Martin Vos) denkt dat er een vorstperiode 

aankomt zet hij de baan tijdig onder water en verkort zo de periode dat de 

grasmat ondergedompeld zit. Hopelijk blijft daardoor de grasmat beter 

gespaard.  

We hopen dat u ons in de komende jaren toch blijft steunen. Laten we er 

samen iets moois van maken.  

Een ieder weer bedankt die op ons gestemd hebben voor de 

Raboclubsupport. 

We hebben inmiddels ook een mooie nieuwe website: 

https://www.ijsclubsintmaartensbrug.nl 

Hier kunt u informatie vinden en nieuws over onze ijsclub. 

Tevens maken we van de gelegenheid gebruik om een ieder een fijn, maar 

vooral gezond 2022 te wensen.  
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